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Plats: Hos Gunnar Gustavsson 

Närvarande: Gunnar Gustavsson, Göran Bengtsson, Carina Sunnerås Börjesson, Bengt Unell, 

Bert Dahlgren, Mikael Jörgner och Björn Alfredsson. Alla i styrelsen var närvarande. 

 

 
1. Ordföranden Björn Alfredsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades.  

 

3. Björn gick igenom föregående mötesprotokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom den ekonomiska redovisningen. Vi pratade om att byta 

till brutet räkenskaps år för att få bättre planering inför budget. Vi kollar vidare på detta. 

 

5. När det gäller Arrendeförhandlingarna så är detta klubbat. Det blir ingen överklagan 

på detta. 

 

6. Björn ska bygga en bänk som vi kan använda vid tipspromenaderna. Ny sträckning för 

promenaden är klar och Bert kollar nya stolpar. 

 

7. Vårpromenaden kommer att vara på Kristihimmelsfärd, den 21 maj 2020. Per kommer 

vara behjälplig under denna. 

 

8. Björn fortsätter kolla priser angående matjord och frakt av matjord till förbandsstugan. 

Nya trästativ för gympaskylten ska sättas upp till våren. 

 

 

9. Midsommarfirandet kommer att anordnas av kvarteret Doppingen 2020 och arbetet 

rullar på.  

 

10. Gunnar har pratat med Regina angående sommargympan och hon kommer att köra 

gympa under veckorna 26-31. Hon önskade en höjning av priset från 400 kr till 500 kr 

per tillfälle och vi beslutade att ökningen är helt ok. 

 

11. Vi kommer att lägga ut på facebook och vår hemsida en  förfrågan vilka redskap som 

önskas till de lite äldre barnen på lekplatsen. Vi beslutade även att bygga en sandlåda. 

 

12.  Vi gick igenom olika alternativ där vi kan ha strandloppisen då den infaller samma dag 

som sommarfesten. Vi kommer att kolla och ta beslut senare var den kommer att vara. 

 

13. Bengt önskade pengar till vissa justeringar på boulbanan. Pengar är sedan tidigare 

beslut avsatta till detta. Banan kommer att minskas till tre banor. 

 

14. Vi kommer att börja med planering inför Sommarfesten 2020 så snart som möjligt. 

Björn kommer att göra en sammanställning av årets fest så vi kan se vad som behövs 

göras bättre och vad som var bra. Vi kommer även att ta kontakt med Olofsbo Camping 

och Caravan Club om samarbete. 
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15. När det gäller Samverkan med andra organisationer så kommer vi att maila löpande 

till dessa så fort det händer något i Olofsbo. 

 

16. Björn gick igenom statistik från hemsidan, det är ca 99 personer/dag. 

 

17. Björn kommer att bygga nya anslagstavlor. Vi ska även kolla med Campingen om vi får 

sätta upp egna anslagstavlor där. 

 

18. Björn har gjort ett förslag på brev att skicka till kommunen som vi gick igenom. 

 

19. Vi kommer att lägga ut information på hemsidan och facebook om vår höjning av 

medlemsavgiften och varför vi gjorde höjningen. 

 

 

 Nästa möte hålls den 26/1 hos Carina Sunnerås Börjesson 
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…………………………..  ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Björn Alfredsson 

 


